
Geachte Leden van de Gemeenteraad te Zwijndrecht 
 
Vanavond neemt de Raad in Carrouselvorm kennis van het ontwerpbesluit over de opvang 
van asielzoekers: In Hotel Ara op de Veerweg 10 kunnen vanaf het voorjaar 2024 tot 300 
asielzoekers tijdelijk worden opgevangen, om de opvang in Ter Apel te ontlasten. Op grond 
van het reeds genomen ontwerpbesluit over de komst en het bepaalde in artikel 169, lid 4, 
Gemeentewet, zal de Raad haar wensen en bedenkingen kenbaar maken aan het college. 
 
Als inwoner van Zwijndrecht, en specifiek van de wijk Nederhoven deel ik via deze mail graag 
mijn wensen en bedenkingen over deze kwestie. 
 
Ik vraag me namelijk af of er iemand in de Gemeenteraad, maar ook bij het 
College wel op de hoogte is van wat er in Nederland en daarbuiten aan de gang 
is. Het lijkt erop van niet.  
Daarom praat ik u even bij: Een niet-gouvermentele organisatie, te weten, het World 
Economic Forum (WEF) heeft de touwtjes in handen en vele landelijke overheden eten 
gewillig uit die hand. De WEF is vanzelfsprekend een onderdeel van een veel groter geheel 
van machten die samenspannen om de totale wereldbevolking in hun greep te krijgen via 
totale digitale controle. Communisme in het kwardraat om het zo maar te noemen. De meeste 
regeringsleiders van Europa gaan hierin mee, net als alle banken, de zakenwereld, de grote 
bedrijven in de wereld. Wist u dat alle grote bedrijven uiteindelijk in handen zijn van maar 
enkele multinationals? Die het dus voor het zeggen hebben. Met de komst van corona hebben 
deze wereldleiders, die overal in geïnfiltreerd zijn een nieuwe stap gemaakt, want om de 
wereld in hun voordeel te veranderen moeten er nu eenmaal dingen zichtbaar worden. 
Gelooft u maar dat de voorbereidingen hiertoe al tientallen jaren zorgvuldig gepland en 
uitgevoerd zijn. Zo groot, dat wij op landelijk, gemeentelijk en inwonerniveau dit niet kunnen 
overzien. Daarbij zijn alle, ja, u leest het goed, alle media in handen van deze club mensen. 
Nooit opgevallen dat alle kranten en mainstream media dezelfde berichten in dezelfde 
bewoordingen en met dezelfde foto's naar buiten brengen (afkomstig van Reuters, en in 
Nederland vooral verspreid via NOS en DPG media). Al die partijen zijn 'besmet'. Wij zijn het 
zo gewend, dat de overheid voor ons zorgt (niet gek vanwege de verzorgingsmaatschappij die 
na de Tweede Wereldoorlog werd opgetuigd) waardoor we nu niet zien dat met het afbreken 
van de verzorgingsmaatschappij er hele andere belangen in het spel zijn.  
Al die belangen zijn door de VN neergelegd als doelen in de SDG's, de Sustainable 
Development Goals, de 17 duurzame doelen, die ook Nederland nastreeft en via de 
gemeenten uitrolt. Het lijken mooie doelen, maar duikt u er eens dieper in, dan zult u zien 
dat er hele foute belangen achter zitten.  
 
Dan kom ik nu bij het onderwerp: een AZC in Zwijndrecht. 
Natuurlijk is het mooi en belangrijk om mensen die van huis en haard verdreven zijn en 
worden een tijdelijk onderkomen te bieden. Daar is iedereen van doordrongen. Maar! Weet u 
wel, dat zoals het nu gaat, de ongebreidelde instroom van asielzoekers in Nederland, waar 
eigenlijk helemaal geen plek voor is, dat dit onderdeel is van de Agenda2030 van de VN, 
waarin de SDG's volgens die tijdlijn uitgevoerd moeten worden? 
Niemand is tegen vluchtelingen, het zijn ook mensen. Maar de manier waarop deze mensen 
gelokt worden, vaak met geld, naar West-Europa zorgt ervoor dat Nederland nu overspoeld 
wordt. Verdelen (nog niet verplicht) over de gemeenten moet nu soelaas bieden.  
Ik vraag me ten zeerste af of het College wel doorheeft dat de Zwijndrechtse bevolking dit 
helemaal niet kan dragen? De eigen inwoners van Nederland en ook van Zwijndrecht worden 
door de vele vele regels op allerlei gebied, via vooral het klimaatthema ongemerkt 
uitgeknepen. Voor ons geen huizen voor jongeren, starters en ouderen, de huizen die er zijn 
moeten verduurzaamd worden op eigen kosten terwijl de belastingen stijgen en de inflatie de 
pan uitrijst. Terwijl de asielzoekers uit de wind worden gehouden met onderdak, kosten en 
rechten.  
Hoe denkt de Gemeenteraad deze scheve verhouding die nu enorm dichtbij gaat komen in 
Zwijndrecht te hanteren? Is dat wel te hanteren? 



Mijn bedenking hierbij is dat u er veel te gemakkelijk over denkt. Vluchtelingen 
huisvesten prima, maar niet ten koste van de eigen bevolking. En dat is nu juist wat 
er aan het gebeuren is. 
In Agenda2030 heeft men daar een woord voor: Omvolking! Ja, u leest het goed: 
OMVOLKING. Bevolkingsgroepen zo los van hun roots maken, door mensen zo te 
verplaatsen en ze zo door elkaar te mengen dat zowel de eigen inwoners als de 
binnenstromende mensen losraken van al hun zekerheden, gewoontes, relaties en 
familieverbanden dat ze vanwege de ontheemding zo wanhopig worden dat ze alle hulp die 
geboden wordt, aanpakken. En die hulp wordt natuurlijk door de overheid geboden die eerst 
het probleem veroorzaakt heeft.  Tja, wie de macht en het geld heeft, kan doen met mensen 
wat hij wil. En deze macht gaat over lijken. 
 
Ik kan niet begrijpen dat u allen zo gehersenspoeld bent dat u geen enkel gevaar 
zou zien in de komst van 300 asielzoekers, mensen uit verschillende landen, van 
verschillende leeftijden, uit verschillende milieus, in verschillende verbanden van 
alleengaande kinderen via alleenstaande jonge mannen tot gezinnen met en zonder kinderen. 
Die ook allemaal getraumatiseerd zijn. Ontheemd. Alleen. Onzeker. Verdrietig. Boos.  
Is daar hulp voor? De reeds gegeven antwoorden op vragen van inwoners getuigen daar 
niet van. 
Een samenleving zoals die in Zwijndrecht bestaat, heeft net als overal, natuurlijk een eigen 
dynamiek met zorgen en leuke dingen. Maar zo'n overval als dat het College nu 
gepleegd heeft op de eigen inwoners, en dan met name die van Nederhoven en 
Oudeland is natuurlijk niet netjes en getuigd van weinig inlevingsvermogen 
voor de eigen mensen. 
Zwijndrecht heeft hier een grote kans laten liggen. 
Mijn wens zou zijn geweest om de inwoners vooral van genoemde wijken al veel eerder bij 
eventuele plannen te betrekken en samen, ja SAMEN, met hen te onderzoeken of er hier in 
Zwijndrecht mogelijkheden zijn voor opvang van vluchtelingen. Die wens is door de overval 
grondig verbrijzeld.  
Het College heeft de inwoners opgezadeld met angsten, onzekerheden en een 
groot gevoel van onveiligheid. 
U denkt toch ook niet dat al die 300 mensen in het Ara-hotel blijven zitten? Die trekken toch 
gewoon de wijk in? Die gaan ook naar Oudeland om boodschappen bijvoorbeeld.  
Daarbij, de samenstelling van de groep baart grote zorgen, gezien de onrust en de onlusten in 
Ter Apel en Budel op straat, bij bedrijven, bij nacht en ontij en zelfs overdag. 
Is het College nou echt zo naïef dat men denkt dat dat hier niet kan gaan plaatsvinden? 
 
Lieve Leden van de Gemeenteraad, nù kunt u het tij nog keren. Door te luisteren naar uw 
eigen achterban, de inwoners van Zwijndrecht, hun zorgen serieus te nemen en het College te 
adviseren uit te stappen uit de ratrace van omvolking en de andere kwalijke onderwerpen van 
Agenda 2030.  
 
Bovenstaande is keiharde waarheid. Alstublieft, denk zèlf na, en durf een afwijkend 
standpunt in te nemen. Ook in Zwijndrecht geldt dat er in feite maar een paar mensen aan de 
top staan (het College), net als in Nederland, Europa en de hele wereld. Die paar mensen 
bepalen door hun onwetendheid, te makkelijk erover denken en hoe hoger in de top hoe meer 
geïnfiltreerd door de kwade bedoelingen die macht en geld met zich meebrengen, al hou ik 
het voor Zwijndrecht op dit moment vooral op onwetendheid en niet zelfstandig nadenken en 
nou eenmaal de landelijke regels te willen volgen.  
 
Mijn grote wens is dat u als gemeentebestuur in Zwijndrecht u inleest in de wereldsituatie 
en met die kennis een eigen weg bewandelt, en dan niet de weg geënt op de landelijke politiek 
en het WEF, maar een weg van vrijheid en veiligheid voor de eigen inwoners met een eigen 
asielbeleid dat menselijk is en geen slachtoffers kent (wat nù geldt voor èn eigen mensen èn 
asielzoekers), zodat we een voorbeeld voor de hele landelijke politiek mogen zijn! Dan zou ik 
trots zijn op ons gemeentebestuur. 



 
Ik wens u veel wijsheid en ik reken op u! 
 
 
 
 
 
 




